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Datum:  19. května 2008  
 
Přítomni:  starostka Eva Rychlíková, místostarostka Šárka Blažíčková  

Sbormistři:  Roman Novák 
Další členové výboru:  Magda Jermanová, Silke Klein, Květa Levpuščeková, Barbora 

Svatušková, Andreas Weber   
Omluveni:  Eva Cmundová, Klára Strnadová, Adam Šprysl  
Hosté:  Michal Steininger   
 

Pravidelné body jednání:  
P1   Formality  
P2   Program sboru  
P3   Dům Spolku, viz též 08/4 
P4  Zaměstnanci  
 
Další body jednání  
08/1  Projekt Schubert  
08/2  Projekt Dvořák  
08/4  oprava oken  
08/5  Propagace Hlaholu (web apod.)  
08/6  Projekt Lukáš  
 
-  Ostatní, podněty od členů   
 
Příští zasedání výboru:   16. 6. 2008 po zkoušce 
 
Přílohy:  
− prezenční listina dnešního zasedání 
− materiály o pronájmu bytu (Andreas, Eva Cm.) 
 
Schválila:   
 
                       ………………………………... 

Eva Rychlíková    
 
Sestavil: Andreas, 20. 5. 08
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POZNÁMKA:  
V tomto zápise poprvé některé body chybí. To znamená, že byly vyřízeny dle zadání. Dále 
k přílohám: přílohy nebudou veřejně na internetu. Kdo z členů má zájem, ať se obrátí na výbor a 
může do nich nahlédnout.  
 

 
ČERNÁ KRONIKA HLAHOLU  

 
Asi před 50 lety vykradl jistý kasař Koudelka trezor Hlaholu a odcizil mj. naše korunovační klenoty 
– insignie, pečeť apod. Nedávno volal Michalovi nějaký pan Křen s tím, že zná místo, kde se 
ukradené věci nacházejí nyní. Prý jsou u Václava Klause ve Stodůlkách, který je má údajně na 
chatě. Michal zjistil dle telefonního seznamu, že p. Křen a Klaus jsou sousedé a že věc se možná 
zakládá na pravdě. Michal se spojil s Václavem Klausem a ten je ochotný věci Hlaholu vrátit. Po 
padesáti letech tak Zpěvácký spolek Hlahol v Praze možná dostane zpět své insignie – díky Václavu 
Klausovi!  

 
K JEDNOTLIVÝM BODŮM 
 
P1   Formality  
• Minulý zápis schválen beze změn.  
• Andreas: měl připravit pořadač na archivaci zápisů. Nestihl to, dodá příště. 

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P1  zápis Andreas průběžně běží 

P1.1 pořadač na zápisy Andreas 16. 6.  

 
P2   Umělecký život Spolku 
• Koncert u ND k příležitosti 140. položení základního kamene ND byl sice velmi mokrý, Hlahol 

však za něj získal honorář 10 000 Kč.  
• Námět od P. Svatušky: možné vystoupení na Muzejní noci. Ta je však již 14. 6. 2008. Pavel sdělí 

bližší informace Romanovi.  
• Michal: 28.6. bude zkouška Angličanů, kteří si od nás objednali občerstvení. Silke a Šárka 

připraví pohoštění za 10.000 Kč 
• Koncert v Kozojedech: Výbor neví nic bližšího. Proto žádá bratra P. Svatušku o bližší 

vysvětlení. 
• Roman: Plán akcí na rok 2008 je zatím následující:  

29. 5.  sbor z Walesu u nás, společný koncert (Polák) 
17. 6.  Lukáš: Pocta tvůrcům, Roman Michálek, další koncert možná v říjnu 
28. 6.  závěrečný koncert 
9. – 12. 7.  Workshop se spirituály  
6. 9.  koncert v Kozojedech  
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říjen  opět anglický sbor (není potvrzeno) 
listopad  koncert Dvořák/Requiem někde v Praze 1 (není potvrzeno) 
13.12.  Libchava – Rybovka  

• Granty: zatím nic nového, průběžně se snažíme o další granty.  
• Diskutovalo se o úrovni našeho sboru. Výbor lituje, že někteří členové chodí na koncerty i přes 

několikeré informace v nevhodném oblečení. Dále by měl každý zvážit, zda vystoupí na 
koncertech, když např. chyběl na většině zkoušek.  

• Pronájmy hlavního sálu: v současné době bude dvakrát pronájem hl. sálu v době zkoušek. 
Výbor: Jedná se o výjimečnou situaci, obecně se počítá s tím, že v době zkoušek (pondělí, 
čtvrtek) bude hlavní sál volný pro Hlahol.  

• Archív: Martin Rudovský sehnal grant 15 000 Kč na archív Hlaholu. Michal s ním napíše 
Dohodu o provedení práce (viz zaměstnanci).  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P2  informace o chystaných koncertech a akcích Roman průběžně běží 

P2.1 informace o grantech na uměleckou činnost Spolku  Silke průběžně běží 

P2.2 bližší informace o Muzejní noci Pavel Sv. 16. 6.  

P2.3 bližší informace o koncertu v Kozojedech Pavel Sv. 16. 6.  

 
P3   Dům Spolku 
• Uvolněný byt po p. Lukešovi: klíče máme, byt je desinfikován, Magda se postará o plynoměr. 

Během opravy oken tam budou přespávat řemeslníci. Za to, že jim umožníme tam být, na konci 
nám řemeslníci byt vymalují.   

• Byt p. Sanderse: Není ochoten platit více každý měsíc za to, že by v bytě měl další sídlo. 
Výbor nepovoluje zápis dalšího sídla firmy v bytě p. Sanderse.  
• Michal/Andreas: Kolem nájemní smlouvy na předmětný byt panují nejasnosti, smlouva by se 

měla proto zkontrolovat. Udělají Andreas a Michal. 
• Volný sklep: nabídku dlouhodobého pronájmu dáme na web (Šárka). Bára zná někoho z realitní 

firmy, prostory jim ukáže.  
• Klíče. Michal: je skoro nemožné sehnat všechny klíče a udělat soupis, kdo má který. Michal 

nechal udělat 5 klíčů od hlavního vchodu, všechny jsou pryč. Silke navrhla, že klíče od Hlaholu 
by měla mít i Šárka, starostka návrh zamítla s tím, že stačí, když klíče má ona. 

• viz též bod 08/4 – grant na opravu oken 
• Roman: spolek tance tango požádal o pronájem hlavního sálu na svatbu. Jsou ochotni zaplatit 

5 000 Kč. Michal: tržní hodnota pronájmu je 20 000 Kč. Výbor rozhodl, že svatbu za 5 000 Kč 
umožníme, Květa a Andreas byli proti.  

• Michal upozorní tanečníky, že mají na zkoušení pouze šatnu, užívání hlavního sálu je porušením 
dohody a může vést k tomu, že už žádné tango nebude.  
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 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P3.2 Informace ohledně revize komínů, hasících přístrojů Michal 16. 6.  

P3.4 Vyčištění půdy – informace o dalším postupu Michal 16. 6.  

P3.5 Prázdné sklepní prostory – hledat možnosti využití všichni průběžně  

 - dát nabídku o dlouhodobém pronájmu na web Šárka 16. 6.  

 - ukázat prostory lidem z realitní kanceláře Bára 16. 6.  

P3.7 Kontrola nájemní smlouvy – byt p. Sanderse Andreas, 
Michal 

podzim  

P3.8 Pokus o soupis klíčů v domech a sálech Andreas XII/08  

P3.9 Zkoušky tango – svatba, informace o průběhu Michal 16. 6.  

 
P4   Zaměstnanci  
• Smlouvy Hlaholu se zaměstnanci: Michal, Hofman, Frolík, Roman, Klára, Šárka, I. Tománková. 

Jedná se o tzv. dohody o pracovní činnosti a dohody o provedení práce. Dohoda o pracovní 
činnosti (DPČ) se od dohody o provedení práce (DPP) liší tím, že u DPČ musíme my i 
zaměstnanec platit navíc zdravotní a sociální pojištění, u DPP nikoliv. Charakter vztahů se 
zaměstnanci by umožnil uzavřít s většinou lidí DPP. Nicméně zaměstnanec musí pokaždé 
souhlasit. Michal nabídne každému zaměstnanci změnu DPČ na DPP.  

• Výbor rozhodl, že u nových DPP bude hrubá mzda stejná jako u dřívějších DPČ.  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

P4 Nabídka změny smluv z DPČ na DPP, informace Michal 16. 6.  

 
 
08/1 – Projekt Schubert 
• Přesné vyúčtování celého projektu „Schubert“ se provede při vyúčtování grantů.  
• Silke: Při vyúčtování došlo k nedorozuměním mezi německou agenturou (M. Buchmann), 

německým orchestrem (p. Goebel) a Hlaholem. Částka byla v pořádku, šlo o správné znění 
faktury. Nicméně jsme dospěli ke shodě, zbylá částka bude převedena záhy. Německý orchestr 
nám dluží ještě 633,- EUR, Silke připraví dopis/fakturu p. Goebelovi do Berlína.  

• Michal: U projektů se zahraniční účastí by se měli předem ujasnit platby, aby nebylo nutno platit 
více menších částek na zahraniční účty – vysoké bankovní poplatky.  
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 Úkol Odpovídá Termín Stav 

08/1.2 Vyúčtování projektu Schubert  Silke 16. 6.  

08/1.3 Převod zbylé částky z faktury M. Buchmann Eva, 
Michal 

16. 6.  

08/1.4 Faktura Goebelovi – doplatek 633 EUR, text předat 
Michalovi 

Silke, 
Andreas 

25. 6.  

 
08/2 – Projekt Dvořák 
• Novinky – Silke: přišla nabídka od autobusové firmy, která přepravovala německý orchestr v 

Praze: cesta Praha-Berlín-Praha, transfery po Berlíně, dva autobusy à 49 osob, cena cca 60 000 
vč. DPH tam a zpátky. Výbor doporučuje tuto nabídku využít. 

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

08/2.1  Informace o přípravě projektu  Silke, 
Roman 

16.6.  

 
08/4 – Oprava oken, grant  
• Řemeslníci budou moci využívat uvolněný byt po p. Lukešovi. Jako protislužbu byt vymalují.  
• Silke: žádost na grant nakonec podána.  Silke byla minulý týden na Praze 1, paní naši akci 

doporučila, navrhla sumu, ale rada Prahy 1 rozhodla zamítavě. Můžeme doufat, že zastupitelstvo 
P1 anuluje rozhodnutí rady, ale spíše ne.  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

08/4.2  Oprava oken - informace o dalším postupu  Silke  19. 5.  

 
08/5 – Propagace Hlaholu (web apod.) 
• Okénko na omluvy: Šárka to připravila, „okénko“ půjde do zkušebního provozu. 
• Focení: dne 19. 5. proběhlo focení. Profesionální fotky nám zdarma zhotoví organizátor koncertu 

v Libchavě.  

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

08/5.2 Okénko na omluvu členů ze zkoušek Šárka průběžně  

08/5.3 „Chat“ pro členy Hlaholu Šárka průběžně  

 
OSTATNÍ, PODNĚTY OD ČLENŮ 
• Informace  o sbormistru Knittlovi: zajistila Magda, zbývá předat zájemci.  
• Noty od Pěveckého sdružení pražských učitelů: Martin Rudovský se s nimi dohodl. 
• Chybějící noty z nakl. Bährenreiter (Brixi-Missa Integra, Martinů-Polní mše): brzy asi přijde 

faktura, kterou musíme zaplatit, protože někteří členové nevrátili noty!!! 
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• Žádost OSA (Ochranný svaz autorský): výbor zjistil, že žádost je stará už více než rok. Výbor 
nechce poskytovat informace, Roman je proti.  

Výbor rozhodl, že Hlahol nebude nad rámec zákonných povinností poskytovat informace 
OSA.  
• Kronika: Bára se spojila se s. Bartoňovou.  Jako první počin zapíší akce Schubert & Národní 

divadlo.  
• Soustředění: Uvažujeme o soustředění na podzim. Je nabídka ve Zlenicích, viz bulletin „Sborový 

svět“. Tam je i klavír. Další možnost by byla obrátit se na táborské zpěváky z Art-n, zda by 
nepomohli zajistit ubytování v Táboře.  

 
Podněty od členů:  
• Aleš: byl nesoulad mezi zápisem Hlaholu na Ministerstvu vnitra a v katastru nemovitosti. Tento 

nesoulad je již odstraněn.  
• I. Tománková: bylo by hezky mít zábradlí u hlavního schodiště. Výbor tento podnět zváží.  
• Slávek Čítek: úvaha o pořadovém čísle valné hromady Hlaholu. Výbor je toho názoru, že není 

„nemyslitelné, aby za rok 2011, ve kterém spolek oslaví 150 let své působnosti na české i cizí 
scéně, byla řádově v roce 2012 nebo ještě později uspořádána řádná VH s číslem 147 nebo ještě 
nižším.“. Starostka vedla k tomuto tématu korespondenci se Slávkem. Výbor se nicméně snaží, 
aby účetní závěrka za rok 2007 byla hotová co nejdříve.  

 

 Úkol Odpovídá Termín Stav 

O.3 Předat informace o sbormistru Knittlovi zájemci Magda 16. 6.  

O.5 Informace o notách od Pěveckého sdružení pražských 
učitelů 

Martin 16. 6.  

O.6 Správa půjčovaných not  Květa průběžně  

O.8 Kronika – zápis akcí Schubert a Národní divadlo Bára 16. 6.   

 
 
 

– – – – – – KONEC HLÁŠENÍ – – – – – – –   
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